
 Dagordning årsmöte Kungsängens Sportfiske klubb 2025 
 
 
 1. Mötets öppnande. 
 
 2. Val av mötesordförande och sekreterare. 
 
 3. Val av två justeringsmän tillika rösträknare. 
 
 4. Fastställande av dagordning. 
 
 5. Fråga om årsmötets behörighet. 
 
 6. Godkännande av verksamhetsberättelse och bokslut. 
 
 7. Revisionsberättelse. 
 
 8. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
 9. Godkännande av budgetförslag för verksamhetsåret 2025 samt fastställande av   
     medlemsavgift för nästkommande verksamhetsår. 
 
 10. Fastställande av arvoden. 
 
 11. Val av styrelseledamöter. 
 
 12_a Ordförande Omval 1 år kvar  Jonny Eriksson 
 
 12_b Kassör Nyval på 2år   Calle Andersson 
 
 12_c Ledamot 4 stycken  
         Leif Andersson 1 år kvar 
         Tony Öberg Omval 2 år 
         Emil Palamarciuc 1 år kvar 
         Mattias Ohtonen Omval 2 år 
 
 12_d Ersättare/Suppleanter 2 stycken  
          Niklas Wingren,  1 år kvar 
          Jonathan Conrun, Omval 2 år 
 
 13_a Val av revisor.  Nyval Förslag finns till ny revisor 
 
 13_b Ersättare 
 
 14. Val av valberedning. 
 
 15. Ärenden framlagda av styrelsen. 



Styrelsen önskar göra ändring i stadgarna 
Paragraf § 3. Möten - Mom. 1. Årsmöte hålles senast februari månad varje år. 
Förslag ändra till att årsmötet måste hållas senast 31 Mars årligen 
 
§ 7. Revision - Mom.2. Räkenskaperna jämte protokoll skall överlämnas till revisorerna 
senast den 20 januari.   
Förslag ändra till att räkenskaperna ej protokoll skall överlämnas till revisor senast 2 veckor 
innan årsmötet  
 
 
 
 16. Ärenden som av föreningsmedlem skriftligen anmälts till styrelsen skall vara styrelsen 
        tillhanda senast den 2024-02-01. 
 
Motion Inkommen från Niklas Wingren 
Rubrik: Höja medlemspris 
 
Bakgrund: 
Kort text som beskriver bakgrunden till motionen samt en argumentation för densamma 
__________________________________________________________________________.  
Jag anser att medlemspriset ska dubblas pga högre kostnader för sättfisk samt att i och med 
att vi har två vatten vi får plantera i rimligen borde ha högre priser för att kunna sätta ut mer 
fisk . Om öring och ev stor båge ska fortsätta sättas ut kommer kostnaden stiga då dessa 
fiskar är dyrare än vad som tidigare planterades ut. Ser vi till vad sättfisk kostar per kilo 
kontra vad ett års medlemskap kostar går man minus på varje fisk som fångas som väger 
över 1,5kg ett bra fiske med stor chans att få fisk kommer generera fler dagskort och mer 
medlemmar som fiskar ädelfisk . Ökat medlemskap kommer även medföra att flera resor kan 
göras och större event anordnas som på sikt kommer gynna klubben och fisket. Dessutom är 
KSFK ganska billig mot andra klubbar som sätter ut ädelfisk. 
 
Mål med motionen: 
Kort text som beskriver målet med motionen. Vad vill man åstadkomma med föreslagna 
beslut. 
Målet som jag ser med att höja priser på fiskekort och medlemskap är att få mer möjligheter 
till resor, utplantering av olika ädelfiskar samt ett större möjligheter till event och tävlingar 
som både gynnar sjöarna och klubben både ekonomiskt och status mässigt. Tror även att 
medlemstappet med höjda priser inte kommer vara särskilt stort och eventuellt förlust av 
medlemmar kommer vägas upp ekonomiskt av de fortsatt trogna medlemmarna. 
 
Förslag till beslut: 
Avslutning med konkreta förslag till beslut, formulerade i en eller flera att-satser. 
Exempel: ”Därför yrkar jag/vi att ärsmötet beslutar: 
- att höja medlemsavgiften med x kr/år från och med medlemsåret 2026. 
- att medlemsavgiften ska kunna betalas via Kivra från och med medlemsåret 2025. Osv. 
Mitt förslag är att höja priset med ca 130 kr för seniorer och 70kr juniorer samt 30kr 
veteraner för ny tillkomma medlemmar efter årsmötet. Jag ser även gärna att fiskekorten 
ska öka i pris från 100kr per dag till 150kr per dag för att betala för ev ädelfisk som fångas.  



 17. Övriga frågor. 
 

 


